
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 21. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 3 (L 54), som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. 3: 

”Ministeren bedes redegøre for, hvordan ministeren i samarbejde med kommunerne, 
vil sikre, at der er tilstrækkeligt med personaleressourcer på de botilbud, lovforslaget 
omhandler, til at implementere loven.” 

Svar: 

 

Erfaringen fra tidligere – som det fremgår af Rambølls evaluering af virkninger af kapi-

tel 24 a i serviceloven om fuldbyrdelse af strafferetlige foranstaltninger m.v. – er, at 

disse typer af indgreb kun anvendes i meget begrænset omgang.  

 

Det er min forventning, at de foreslåede indgrebsmuligheder tilsvarende vil blive an-

vendt i meget begrænset omfang. Det er derfor også min forventning, at den relevante 

kommune eller region sikrer, at de botilbud, som får brug for at anvende disse ind-

grebsmuligheder, har de tilstrækkelige ressourcer til deres rådighed. 
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